
 

 

Skolebestyrelsesmøde 

 Referat: Tirsdag den 18. Marts 2025 

Klokken 17.00-19.00  
Afbud: Marija                                                              

Mødeleder: Flemming 

1. Godkendelse af referat 

- Godkendt 

2. Godkendelse af dagsorden 

- Godkendt.  

3. Kvalitetssamtale – drøftelse af data. 
- AJ ridser baggrund op for ny model omkring kvalitetssamtalen med forvaltningen. Nyt 

er, at SB-medlemmer og elevrepræsentant kan deltage. 
- Dataoplægget er udgangspunktet for drøftelsen med forvaltningen. Gennemgang af 

dataoplægget – drøftelse undervejs.  
- Der er generel ros ift. dataoplægget og dét data viser. Det tolkes som udtryk for en 

veldrevet skole med dygtige medarbejdere.  
- ”Støtte og inspiration” er et fokus og udviklingspunkt for skolen. Selvom tallene er fine, 

vil vi mere.  
- Perspektiv på, at det er godt, at der fokuseres på læringsmiljø og fællesskab.  
- Flemming kan muligvis deltage i kvalitetssamtalen. Alternativt kan der formuleres et 

skriftligt svar/input fra bestyrelsen på baggrund af den viste data. 
 

4. Regnskabsafslutning samt kort om budgetudmelding 
- Gennemgang af regnskabsafslutningen.  
- Opmærksomhedspunkter: Der er punkter som påvirker budgettet og som er svære at 

styre stramt. Der er lukket projekter af, hvor der var sat penge af til adm. Visitationer, 
Refusioner – fx i forbindelse med sygdom, barsel og lign. 

- Orientering: Budgettet for kommende skoleår er pt. udskudt. Det fylder både hos 
ledelse og medarbejdere. Kort gennemgang af hvordan processen påvirkes. Vi er på 
forkant med alt det vi kan ift. kommende skoleår, men er i mange aspekter også sat i 
venteposition. 

- Perspektiv på hvad visitationer gør for skolens økonomi. Koblingen til projektet med 
Torben Bloksgaard er derfor vigtig – i særdeleshed for børnene, men som afledt effekt 
også skolens økonomi.  

 



 

 

5. Timefordelingsplan for kommende skoleår – til beslutning 
- Kort oprids af kontekst og præmis fra AJ.  
- Gennemgang af timefordelingsplanen. Herunder lokale prioriteringer og nationale 

ændringer i fordeling af timer på fag – og prøver. 
- Vi kommer til at binde fag sammen i endnu højere grad end tidligere. Få-lærer-princip 

med færre skift for eleverne. Fx at kulturfag læses af den samme lærer. 
- Undren over, at engelsk går ud hos de mindste på nationalt plan. Drøftelse af den 

lokale prioritering.  
- Bestyrelsen godkender timefordelingsplanen. 
 

6. Mødekalender for skolebestyrelsen 
- April: 1/4. Beholder oprindelig dato.  
- Maj: 5/5. Ny dato 
- Juni: 2/6. Ny dato 
 

7. Mobiltelefonprincip – med fokus på SFO. Fortsat fra sidste møde 
- AJ har lavet rettelser. Bilag er sendt ud. 
- Input til ændringer fra SFO-personalet. Drøftelse af hvorvidt det er nok at slå 

notifikationer fra smartwatches eller om urene skal forbydes. 
- Der undersøges om hvorvidt det er en udfordring andre steder end SFO og indskoling. 
- Der arbejdes videre på næste møde 
 

8. Bad efter idræt – fortsat fra sidste møde 
- Udskydes til næste møde 
 

9. Forlade skolen 8. og 9. årgang – fortsat fra sidste møde 
- Udskydes til næste møde 
 

10. Meddelelser 
• Elevråd 

- Ingen meddelelser.  

• Skolen herunder:  

1. Personaleomsætning: 0 opsigelse, 0 ansættelse  
2. Elever: 2 fraflyttet, 4 tilflyttet 
3. Orientering om projekt i kommende skoleår 

- Civil praktik. Startes op i kommende skoleår. Rulles ud på 7.årg næste skoleår – 
fællesskab og medborgerskab. Primært internt på skolen. Hver elev skal afvikle 40 
timer i løbet af et skoleår. Det har været præsenteret og drøftet i ungeskolen. 

- Initiativer kunne være: legepatrulje, afvikle sportsarrangementer for mindre elever, 
funktioner på biblioteket mv. 

- De kommende skoleår rulles det ud på 8. og 9.årg. I 8.årg i nærmiljøet – idrætsklubber, 
plejehjem, frivilligt arbejde mv. På 9.årg bliver det erhvervspraktik. 

- Vil blive præsenteret for nuværende 6.årg børn og forældre.  



 

 

- Status på byggeri: Vi er snart færdige indvendigt. Vi mangler stadig noget udendørs. Vi 
er ikke helt i mål med forhandlinger om de sidste ting. Herunder bålhytterne. 
Økonomien er knap så der har været en del ændringer i sidste del af projektet.  

-  
 

• SFO 

• Formanden 

- Skolebestyrelsesnetværk er netop indkaldt til 5. maj. Formanden prioriterer at deltage 
på mødet hér. 

11. Punkter til næste møde 

-  

12. Evt. 
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